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Zwracam sig z uprzejm? prosbq w imieniu mieszkanc6w

Kazimierza Wielkiego-osiedle Rybnica o zbudowanie wygodnego

placu zabaw dla dzieci, wraz z silowniE na Swiezym powietrzu dla

doroslych. Osiedle to rozbudowuje sig, dlatego mieszkancy potrzebuj4

bezpiecznego placu zabaw dla dzieci oraz miejsca rekreacji

dla dorostych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.


